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Hi ha qui diu que sense música res val la pena... Literalment és impossible pensar en la vida 
sense música, perquè la música és en tot i per tot arreu. Però la música no només és important 
ara,  la música ha despertat  l’interès de les persones en tots els temps perquè la música és un 
art que forma part de l’ésser humà. O creus que el món seria igual sense música? 

 

 

En el meu treball he volgut demostrar la importància que té la música en la nostra història 
com a societat i com a éssers individuals. Per entendre-ho he explicat l’evolució dels 
principals gèneres musicals, com la indústria de la música ha aparegut i s’ha desenvolupat 
fins a aconseguir la importància que té avui dia.  
 
També he explorat entre les opinions d’experts per trobar la resposta a un dubte personal: 
la música és art o producte? I he pogut arribar a la conclusió que la música és art amb 
independència que sigui o no un producte.  
 
Un altre aspecte d’aquest estudi ha consistit a intentar entendre com es crea actualment 
l’art de la música, recolzat per una entrevista a un artista d’àmbit nacional com és en Joan 
Dausà.  
 
Finalment he volgut conèixer la visió actual sobre diferents temes i per això he realitzat una 
enquesta que m’ha permès conèixer diverses opinions actuals i analitzar la diferència en 
les respostes segons diferents criteris. 
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Creus que actualment els artistes són un 
producte de la indústria musical?
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